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Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 6. nov. 2024 

Klokken 17.00 – 19.00 

MEDLEMMER: Christian Bechsgaard, Ditte Andersen, Mille Thygesen, Michele, Dean L.V. Larsen, 

Louise M. Jensen, Mia L. A. Jensen 

MEDARB.REP.: Ann Endrup , Michael Hørlyk (suppleant Bernadette Jedig) 

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formændinder: Emma og Lærke 

FRAVÆRENDE: Michael Hørlyk, Michele 

 17.00-17.15 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

Punkter fra elevrådet: 

● Der er drøftet fodgængoverfelt. Der er en oplevelse af, at der mangler lys og 

tydelighed omkring ved det nye fodgængerfelt. 

● Alkoholfri sidste skoledag er blevet vendt som ide på fælleselevrådet. Der er tanker om 

at lave et lukket område i Klb med aktiviteter for de unge som ikke indeholder 

rusmidler. 

● På fælleselevrådet blev der også informeret om tilbud for udsatte børn og forældre, 

hvor der kan søges rådgivning og vejledning. 

● Til næste fælleselevrådsmøde (julefrokost i dec.) tager formændinderne et ”føl med” 

fra skolens elevråd.  

● D.18.nov er der trivselstopmøde for elevrødderne. Eleverne bliver hentet og returneret 

med fælles bus. 

● Elevrådet har drøftet mobilpolitik og evt. ønske om justeringer for særligt udskolingen, 

som gerne vil have deres mobiler udleveret i pauserne. Udskolingen ønsker TV – musik 

i frikvartererne som alternativ hvis politikken fastholdes. 

Bestyrelsen kvitterer og udtaler at politikken kan tages op igen i bestyrelsen. 

● Der er blevet drøftet legekasse for frikvarterne – bliver løftet igen næste gang. Der 

bliver skrevet ud til klasserne ift efterspørgsel. 

● Skolefesten er blevet vendt på sidste møde og vil blive drøftet videre – Fx hvad skal en 

skolefest indeholde af aktiviteter. Der er pt ideer som opdelt diskotek, lygtefanger for 

alle, mad m.m. 

● Ligeledes er udearealerne blevet drøftet med oplæg om at elevernes stemme er vigtig 

ift hvad der ønskes og hvad der er behov for. Elevrødderne er blevet bedt om at tænke 

tanke til fremtiden, når udearealerne skal ordnes i forbindelse med flytning af Kathøj 

og ombygning af Hvidebækskolen 

● Skoleboden er blevet evalueret med nye ideer til fremtidige ønsker til varesortiment. 
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17.15–17.30 Beslutningspunkter 

● Tidspunkter for forældremøder 

Møderne skal i dette skoleår afholdes inden for lærernes mødetid – inden kl.17.00. Punktet 

blev drøftet kort sidste gang ift. fordele og ulemper – herunder også gældende mødetidspunkt 

for afholdelse inden kl.17.00. 

Bestyrelsen beslutter at nuværende aftale fastholdes i indeværende skoleår. Møderne skal 

varsles i god tid – min. 1 måned inden mødet. Indskolingen koordinerer med SFO 

pædagogerne ift.at de kan være med. 

Punktet tages op igen på maj måned hvor der evalueres og besluttes for næste skoleår. 

17.30-18.00 Orienteringspunkter 

● Nyt fra: 

Formand, Ledelse, Storteam, Øvrige medlemmer 

 

Formanden har været til et positivt møde med den socialdemokratiske gruppe, hvor 

der var fokus på skoleudvikling – herunder vedligeholdelse, efterslæb, udearealer, 

trivsel, resultater m.m. 

 

Ledelsen gennemgik kort projektet ”fælles om ungelivet”, samt fremviste film. 

https://kalundborg.dk/borger/faelles-om-ungelivet/om 

 

Ledelsen orienterede kort om, at der foreligger en mulighed nedlæggelsen af STUK og 

derved skolens tilsyn. Statusmødet med STUK er derfor rykket til feb.2025. Inden jul 

forventes endelig afgørelse for nedlæggelse. 

 

Ledelsen har haft foretræde for direktøren, hvor fokus var på sidste års resultater. 

 

Ledelsen orienterede om nyansættelser på skolen. Der er nyansættelser både i SFO, 

almen og IC. Alle stillinger på skolen er nu besat. 

 

Ledelsen orienterede om forventet opstart af nybyggeri ifb. med flytning af Kathøj. 

Ledelsen orienterede i den henseende også om bekymringen for de 

kapacitetsudfordringer skolen kommer til at stå overfor, hvis IC afdelingens elevantal 

fastholdes eller stiger. Ledelsen er inviteret til kort dialog med den overordnede 

styregruppe d. 20.nov.2024. Udover kapacitetsudfordringer vil udearealerne også blive 

løftet. 

 

Medarbejder orienterede kort om skolepatruljen. Der er obs på om der er nok lys 

omkring det nye overgangsfelt. Der meldes tilbage næste gang, når det er blevet lidt 

mørkere. Der er ønske om vejbump på den anden side af det gamle fodgængerfelt for 

at dæmpe farten. Det har været udfordrende med den begrænsede melding og 

kommunikation fra kommunen omkring projektet. 

 

● Kort status på regnskab/budget 

Ledelsen orienterede om aktuelt mindreforbrug på 1,3 mill. Mindreforbruget udlignes 

hen over de næste par måneder grundet ansættelser og investeringer.  

Forventet overførsel til 2025 er ca.400.000kr. 

 

https://kalundborg.dk/borger/faelles-om-ungelivet/om


 

Internt 

18.15-19.00 Debatpunkter 

● Invitation fra Flimmer 

Der kan arrangeres et oplæg omkring digital adfærd og dannelse. Det har været forsøgt på 

Gørlev med desværre ringe opbakning/tilmelding. Det blev drøftet om det kunne være noget 

for indskolingsforældrene for at komme digital adfærd på forkant. Formand undersøger om 

der kunne være interesse. 

● Legepladsrapport 

Teknik og miljø har ansvaret for vedligeholdelse af legepladserne på kommunens folkeskoler. 

Bestyrelsen ser en udfordring i at så meget halter på skolens udearealer. CB laver et udkast 

til et skriv til teknik og miljø og det politiske udvalg omkring udfordringerne. 

● Skolefest 14. marts 

Holdes som afslutning på fagugen ”by”. Tidspunkt for festen blev drøftet. Tidspunktet 17.00-

20.00 vurderes passende. Forplejning blev drøftet. Bestyrelsen foreslår fx egen mad + 

mulighed for at kunne købe snack og andre madvarer som butikkerne i byen har lavet. 

Alle ordinære møder er fra kl.17.00-19.00 

Mødedatoer: 4/12-24 - 29/1-25 - 5/3-25 - 23/4-25 - 21/5-25 - 18/6-25 

  


